
 

 

Onderwerp Portefeuillehouder Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken 

Glasvezel Bond, J. In februari a.s. wordt 

verwacht dat er drie 

projecten gelijktijdig 

gepresenteerd kunnen 

worden met een 

totaaloverzicht, 

gekoppeld aan het 

maximumbedrag 

waarvoor de provincie 

garant staat. Het doel van 

18.000 aansluitingen zal 

gerealiseerd worden 

binnen de beschikbare 

financiële dekking 

Economie, Energie & 

Bestuur 26-11-2018 8.a. 

Economie: Brief GS aan PS 

inz. Tweede 

Voortgangsrapportage 

Uitvoeringsagenda 

economie 2016-2019 (B-

agenda EEB 26-11-2018) 

 

Pallas Bond, J. Gedeputeerde Bond heeft 

al toegezegd dat zodra er 

meer informatie bekend is 

over private 

investeerders, hij PS 

onmiddellijk zal 

informeren. Dat geldt ook 

voor de informatie over 

het op hetzelfde niveau 

brengen van de 

provinciale lening als die 

Economie, Energie & 

Bestuur 26-11-2018 3. 

Vaststelling van de 

agenda, het verslag van 

de vorige vergadering, 

lange termijn agenda en 

moties- en 

toezeggingenlijsten (de 

lijst met moties zal 

volgende week worden 

toegevoegd) 

 



 

 

van het Rijk en het besluit 

hierover vanuit Den Haag. 

MRA begroting en 

werkplan 2019 

Bond, J. Er zijn beslist formele 

aspecten en onderdelen 

aan de informele 

samenwerking verbonden, 

zoals de vastgelegde en 

ondertekende afspraken 

over financiering door 

partijen in de drie 

platformen Wonen, 

Mobiliteit en Economie. PS 

zullen worden 

geïnformeerd over de 

besteding van de gelden. 

Economie, Energie & 

Bestuur 17-09-2018 4.b. 

Voordracht MRA 

begroting en werkplan  

2019 

 

Zonnepanelen op daken 

van datacentra 

Bond, J. • Dhr. Klein (CU/SGP) 

pleit ervoor om daken van 

datacentra van 

zonnepanelen te voorzien 

om bij te dragen aan de 

energieopwekking, maar 

het blijkt dat de eigenaren 

niet altijd aan deze 

mogelijkheid denken. Kan 

de provincie deze 

ontwikkeling stimuleren?  

Economie, Energie & 

Bestuur 18-06-2018 11. 

Rondvraag portefeuille 

dhr. Bond  en 

terugkoppeling deelname 

gemeenschappelijke 

aangelegenheden en 

Europa (naast de 

rondvraagpunten kunt u 

hier ook korte vragen 

over de tot de portefeuille 

 



 

 

Gedeputeerde Bond meldt 

dat dit deels een 

verantwoordelijkheid van 

de gemeenten is. Er staan 

vaak innovatieve 

koelinstallaties op daken 

zoals bij de datacenters in 

de Wieringermeer, 

waardoor de ruimte voor 

zonnepanelen beperkt is. 

De energievoorziening is 

afkomstig van 

windmolens in het park 

waar 350 MW wordt 

opgewekt, reden voor 

Google om een datacenter 

te bouwen in Agriport. De 

gedeputeerde zegt toe de 

suggestie van de CU/SGP 

mee te nemen in de 

gesprekken. Er loopt ook 

nog een onderzoek naar 

het gebruik van warmte 

van de tuinbouwkassen 

voor de datacenters 

van de hr. Bond 

behorende punten uit de 

c-agenda stellen). 

Kaderbrief/innovatiestimu

leringsregeling mkb 

Bond, J. Gedeputeerde Bond:  

Extra bijdrage 

Economie, Energie & 

Bestuur 18-06-2018 4.b. 

 



 

 

innovatiestimuleringsrege

ling mkb: Noord-Holland 

was de enige provincie die 

hier niet een meedeed, 

maar is nu gestart met 

een klein bedrag van 

500.000 euro, waaraan 

het aspect 

‘duurzaamheid’ is 

toegevoegd. Vanwege het 

grote succes van de 

regeling is het bedrag 

verdubbeld naar 2 miljoen 

euro. Er zal een 

projectenoverzicht 

worden toegestuurd 

inclusief een overzicht 

van de aanvragen die niet 

zijn gehonoreerd. 

Voordracht Kaderbrief 

2019 

Jaarprogramma 

2018/jaarverslag 2017  

Kop Werkt 

Bond, J. Hr. Bond zegt toe de 

spin-off van de 

arbeidsmarkt mee te 

nemen bij de projecten en 

naar aanleiding van de 

behandeling van het 

jaarverslag 2017 zal hij 

de stuurgroep verzoeken 

Economie, Energie & 

Bestuur 27-11-2017 8.a. 

Brief GS aan PS inz. 

jaarprogramma 2018 Kop 

Werkt 

18 juni 2018 is het 

Jaarverslag 2017 

behandeld. De 

economische  

maatschappelijke 

effectrapportage komt 

naar alle 

waarschijnlijkheid in 



 

 

om de wijze van 

aanlevering van de 

jaarstukken de volgende 

keer aan te passen (was 

nu alleen als een aantal 

webpagina’s te 

raadplegen en dat is 

onwerkbaar aangezien er 

geen aantekeningen 

kunnen worden gemaakt. 

Ook kon het jaarverslag 

niet gedownload worden. 

Dit is niet voor herhaling 

vatbaar) 

oktober 2018. In januari 

2019 behandeling van het 

Jaarplan 2019 en 

maatschappelijke 

effectrapportage 

Beleidsvoorstel 

uitbreiding inzet provincie 

herstructurering 

winkelgebieden 

Bond, J. - De suggestie om de 

verduurzamingsvraag van 

het CDA en VVD in de 

verdieping te betrekken, 

neemt de gedeputeerde 

graag over, want dit 

betekent besparing op 

kosten van energie 

waardoor de positie van 

de ondernemers 

verstevigd wordt. Op het 

moment dat met de 

gemeenten de 

Economie, Energie & 

Bestuur 16-10-2017 9.b. 

Brief GS inz. 

Beleidsvoorstel 

uitbreiding inzet provincie 

herstructurering 

winkelgebieden . 

De uitvoeringsregeling is 

op 24 mei 2018 ter 

kennisname in EEB 

geagendeerd. De 

evaluatiecriteria zijn ter 

bespreking in EEB van 24 

mei 2018 geagendeerd: 

de hr. Bond heeft hierbij 

toegezegd:  - de 

aanvragen voor 

duurzaamheid als 

evaluatiepunt toe te 

voegen  - Gedeputeerde 



 

 

verdiepingsslag is 

gemaakt, zal het 

onderwerp terugkomen 

bij de commissie. - Dhr. 

Haijen (SP) vraagt naar de 

criteria voor de evaluatie, 

waar wordt op gelet en 

wanneer is sprake van een 

succes?   Gedeputeerde 

Bond zegt toe dat hij de 

criteria zal bespreken met 

PS. 

Bond antwoordt dat PS het 

beleid hebben vastgesteld 

om subsidies kleiner dan 

5.000 euro niet toe te 

kennen, omdat deze meer 

geld kosten dan 

opbrengen. Hij zegt toe 

deze aanvragen mee te 

nemen in het project en in 

de evaluatie na te gaan of 

sprake is geweest van 

dergelijke aanvragen voor 

kleinere bedragen  -Het 

meten van de meerwaarde 

van de provinciale inzet 

en na te gaan of de 

projecten tot stand waren 

gekomen zonder deze 

regeling, wordt 

toegevoegd als 

evaluatiecriterium 

Herstructurering 

bedrijventerreinen 

Bond, J. - De rol van de 

ambassadeur en aanjager 

parkmanagement wordt            

meegenomen in de 

volgende evaluatie - Op 

verzoek van dhr. 

Economie, Energie & 

Bestuur 23-03-2017 

12.a.  Brief GS inz. 

Uitvoeringsprogramma 

toekomstbestendige 

werklocaties en Evaluatie 

28-9-2017: Hirb wordt 

elke 2 jaar geevalueerd. 

Bij de volgende evaluatie 

(2019) worden de 

toezeggingen 

meegenomen. Wel in 



 

 

Hietbrink wordt leegstand 

gemonitord en een 0          

meting uitgevoerd 

HIRB (B-agenda EEB 20-

3-2017). 

september 2018 een 

overzicht van de 

toegekende projecten 

binnen de subsidies en de 

reultaten van de 

ambassadeurs tot dan toe 

(actieve informatie). 

Continuering regionale 

economische 

samenwerking NHN 

Bond, J. - het 

uitvoeringsprogramma 

waarin de acties zijn 

opgenomen wordt eind 

2017 aan PS gestuurd. 

Ook zal dan het 

functieboek worden 

toegezonden. - Elk jaar 

wordt een rapportage aan 

PS voorgelegd.  

Halverwege de 7 jarige 

overeenkomst zal een 

tussenevaluatie worden 

uitgevoerd waarbij de 

inzet van ieders rol wordt 

geevalueerd om zo de 

gerealiseerde effecten te 

kunnen meten. 

Economie, Energie & 

Bestuur 23-03-2017 

12.b. Brief GS inz. 

Continuering regionale 

economische 

samenwerking NHN’ 

In najaar 2018 het 

uitvoeringsprogramma  

Functieboek toegestuurd: 

zie c-agenda EEB 9-4-

2018 Rapportage: 

jan/februari 2019 

Evaluatie over 3,5 jaar. 



 

 

Distriport, onderzoek 

Zonnepark 

Bond, J. Na onderzoek Zonnepark 

en overleg met de 

gemeente zal het dossier 

opnieuw voorgelegd 

worden in deze 

commissie of in de 

commissie RO, mede 

vanwege de juridische 

consequenties. 

Economie, Energie & 

Bestuur 16-01-2017 7.b. 

Brief GS inzake 

Consultatie over 

Distriport 

27-11-2017: Zie brief GS 

op c-agenda EEB 27-11-

2017: GS  hebben 

besloten het voornemen 

te hebben Distriport tot 

maximaal 66 hectare te 

doen ontwikkelen als 

zonnepark. Daarnaast 

hebben zij besloten alle 

provinciale gronden in het 

plangebied voor minimaal 

een termijn van 26 jaar in 

erfpacht uit te geven en 

na realisatie van het 

zonnepark de 

bestemming van 

Distriport te (doen) 

wijzigen in een agrarische 

bestemming. GS  gaan 

hun voornemen nader 

uitwerken en bespreken 

met de gemeente 

Koggenland. Daarna 

zullen ze PS verder 

informeren. EEB 15 

oktober 2018: hr. Bond 

heeft nogmaals 



 

 

aangegeven dat zodra er 

nieuws is hij de 

commissie informeert. 

 


